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Koper - Robert Časar, Aldo Babic,
Boris Marži in Marjan Babic, zdaj
že nekdanji člani uprave Luke Ko-
per, so na včerajšnji skupščini ostali
brez razrešnice za delo v letu 2009.
Brez razrešnice so ostali tudi nek-
danji člani nadzornega sveta pod
vodstvom Borisa Popoviča, med-
tem ko sta trenutna uprava in na-
dzorni svet, ki ju vodita Gregor
Veselko in Janez Požar, razrešnico
dobila.

Nekateri zastopniki malih del-
ničarjev ter nekdanji člani nadzor-
nega sveta so sicer včeraj želeli, da
se o razrešnici glasuje poimensko,
vendar njihove pobude ni podprl
nobeden izmed večjih delničarjev.

Čeprav je v uvodnih minutah
kazalo, da bo tokratna skupščina
minila mirno in brez zapletov, pa je
za preobrat poskrbela sprememba
statuta, ki je običajno le stvar for-
malnosti. Tokratni »krivec« za zaplet
je bila kar država oziroma neus-
klajenost in nepripravljenost dr-
žavnih lastnikov. Čeprav sprejem
sprememb statuta, ker ima država
skupaj s Kapitalsko družbo (Kad) in
Slovensko odškodninsko družbo
(Sod) v lasti večino lastništva Luke
Koper, ni bil vprašljiv, pa je vse do
zadnjega v zraku visela odločitev,
kakšen statut bo dobila Luka Ko-
per.

Kmalu po sklicu skupščine je
namreč država Luki Koper poslala
svoj nasprotni predlog, konec pre-
teklega tedna pa še Kad in Sod, ki
sta le nekaj minut pred včerajšnjo
skupščino svoj predlog še dopol-
nila. Na sami skupščini je država
svoj predlog o spremembah statuta
umaknila in podprla dopolnjeni
predlog paradržavnih skladov. Kak-
šne spremembe so v statut vnesli
državni lastniki, delničarjem včeraj
ni znal jasno razložiti niti pred-

stavnik Soda, zaradi česar je moral
to nalogo opraviti kar odvetnik Sto-
jan Zdolšek, ki je vodil skupščino.

Ko je Zdolšku le uspelo del-
ničarjem razložiti spremembe, je
ugotovil, da je predlagani statut
pomanjkljiv ter lahko Luki Koper
povzroči nemalo težav. Državni las-
tniki so namreč zahtevali, da se
uprava Luke Koper razširi na pet
članov, odločitve pa bi moral odslej
sprejemati predsednik uprave sku-
paj s še enim članom uprave, se
pravi na štiri oči. Ker država očitno
še ni našla petega člana uprave
(poleg tega Luka Koper že dlje časa
nima delavskega direktorja), bi vpis
teh sprememb v sodni register ote-
žil sprejemanje poslovnih odločitev
v Luki Koper, teoretično pa bi se
lahko zgodilo celo, da bi manj-
kajočega člana uprave imenovalo
kar sodišče.

Zdolšek je nato po daljši razpravi
naposled predlagal nekajminutni
odmor, predstavnike državnih las-
tnikov pa pozval, naj »pokličejo
svoje mandatarje«. Državni lastniki
so se med prekinitvijo le izmotali iz
zagate in našli kompromisno re-
šitev. Del statuta, ki se nanaša na
razširitev uprave in skupno zas-
topanje, bo v veljavo stopil šele čez
leto dni, so se kar po telefonu
odločili država, Kad in Sod. »Do
zahteve za razširitev uprave se ne
bomo opredeljevali,« je bil po skup-
ščini kratek Veselko, ki pa v tem ne
vidi nezaupanja države v njegovo
delo.

Del spremenjenega statuta, ki bo
že v kratkem stopil v veljavo, bo
namreč nekoliko omejil tudi poo-
blastila upravi Luke Koper. Za in-
vesticije, ki bi presegle tri milijone
evrov, bo moral Veselko odslej do-
biti predhodno soglasje nadzorni-
kov. Predhodno soglasje bo Veselko
potreboval tudi pri sprejemu po-
slovnega načrta ali če bo želel
prodati za več kot 400.000 evrov

osnovnih sredstev, pa to ni bilo
predvideno v poslovnem načrtu.
Kako pogosto se bodo morali zaradi
tega zdaj sestajati nadzorniki, Požar
včeraj še ni želel ugibati, čeprav ni
težko sklepati, da bodo seje na-
dzornega sveta bistveno bolj po-
goste.
matjaz.polanic@dnevnik.si

"Tožbe bodo
vložene
konec
septembra"
Delničarji Luke Koper so včeraj
podprli tudi predlog za vložitev
odškodninskih tožb proti upravi in
nadzornemu svetu, ki sta ju vodila
Robert Časar in Boris Popovič. Kot
je znano, je posebna revizija
ugotovila, da je nekdanja uprava
Luke Koper sklepala številne
škodljive posle, ki so Luki Koper
povzročili več deset milijonov evrov
škode. Prav ti posli so bili tudi eden
izmed ključnih razlogov, zakaj so
delničarji Luke Koper že drugo leto
zapored ostali brez dividend. Luka
Koper je morala namreč rekordno
izgubo pokrivati celo s svojimi
rezervami, bilančnega dobička, ki bi
ga izplačali delničarjem, pa sploh
nima več. »Cenitve potekajo, do
konca septembra pa bodo vse
tožbe vložene, je povedal
predsednik uprave Luke Koper
Gregor Veselko, ki pa še ni želel
razkriti, koliko tožb (in proti katerim
nekdanjim članom uprave in
nadzornega sveta) bodo vložili.



»Upam, da bodo
skupščine odslej
potekale
mirneje,« je svoje
želje po
včerajšnji
skupščini izrazil
predsednik
uprave Luke
Koper Gregor
Veselko (levo ob
predsedniku
nadzornega
sveta Janezu
Požarju), ki pa
zahteve države
za razširitev
uprave ni želel
komentirati.


